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Komise životního prostředí Rady města Beroun 
 
 

Zápis č. 1/2017 

ze zasedání komise životního prostředí, konaného dne 3. dubna 2017 
od 15:30 hodin v Berouně na radnici ve velké zasedací místnosti 

 
 
Přítomni 
 
Členové komise:  RNDr. Irena Jančaříková (předsedkyně komise) 
   Mgr. Emil Šnaidauf (místopředseda komise) 

Mgr. Jan Holeček  
Josef Miltner 
Ing. Zdeněk Košlík  
Ing. Zdeňka Jankovičová  
 

Tajemník komise Ing. Jan Marek  
         
Hosté:    Ing. Michal Mišina – místostarosta 

RNDr. Jitka Ciroková – vedoucí odboru životního prostředí  
Lenka Hadáčková – referent odboru životního prostředí  
Mgr. Jitka Kluzová – ISES s.r.o.– hlavní řešitel POH  
Ing. Vlastimil Boháč – ISES s.r.o.– řešitel POH 
 

Omluveni:  RNDr. Soňa Chalupová 
Ing. Tomáš Kažmierski  

 
Zapisovatel:   Ing. Jan Marek  
Ověřovatel zápisu:  Mgr. Emil Šnaidauf  
 
 
Program jednání: 
 
1. Zahájení 
2. Plán odpadového hospodářství Město Beroun (POH)  
3. Kontrola plnění usnesení komise  
4. Různé  

 
Jednání: 

 
 

K bodu 1 – Zahájení 
 
Jednání komise zahájila a dále řídila její předsedkyně RNDr. Irena Jančaříková, která určila 
zapisovatelem Ing. Jana Marka a ověřovatelem zápisu Mgr. Emila Šnaidaufa.  
 
Předsedkyně dále navrhla program jednání, který byl schválen ve shora uvedeném znění. 
 
Usnesení:  Komise životního prostředí schvaluje program jednání.  
Hlasování:  6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 2 – Plán odpadového hospodářství Město Beroun (dále jen POH)  
 
Společnost ISES s.r.o., která je řešitelem POH, předložila odboru ŽP návrh POH. Odbor ŽP (OŽP) tento 
návrh posoudil a připomínkoval a poskytl ho k připomínkování rovněž svozové firmě, kterou jsou 
Technické služby Beroun s.r.o. (TS). Po zapracování připomínek OŽP a TS vzniklo znění, které bylo 
v předstihu před jednáním komise životního prostředí zasláno k připomínkování jejím členům. 
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Na dnešním jednání provedla Mgr. Jitka Kluzová prezentaci POH, při které zodpověděla všechny dotazy 
členů komise. Komise nemá připomínek k věcné stránce předloženého návrhu POH, ani ke způsobu jeho 
zpracování.  
Pro fázi realizace POH doporučují někteří členové komise zvážit možnost rozšířit sběr nápojových 
kartonů (mimo současných patnácti kontejnerových stání doplnit kontejnery na nápojový karton i do 
dalších stání).  
Komise k návrhu POH přijala toto usnesení: 
Usnesení:   Komise životního prostředí nemá připomínek k předloženému návrhu dokumentu Plán 
odpadového hospodářství Město Beroun.  
Hlasování:   6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 3 – Kontrola plnění usnesení komise 
 
Kontrolu plnění usnesení komise provedl tajemník komise životního prostředí Ing. Jan Marek, který 
k usnesení z posledního zasedání komise konstatoval: 
 
K bodu 3 – Návrh stavebních úprav v areálu PAC Hořovice s.r.o. – provozovna Beroun 
Usnesení:  Komise životního prostředí po projednání záměru doporučuje radě města stanovit pro další 
jednání tuto podmínku: posouzení záměru projektantem stavby „Protipovodňová ochrana města Beroun“. 
Plnění usnesení: Společnost PAC Hořovice s.r.o. zaslala tajemníkovi komise vyjádření Povodí Vltavy s.p. 
ze dne 21.12. 2016 a požádala o předložení tohoto vyjádření na komisi ŽP. Předmětné vyjádření bylo 
členům komise předáno na jednání dne 3. 4. 2017. 
 
K bodu 5.4. Problematika úmrtí ptáků při nárazu do zastávek na novém autobusovém nádraží 
Usnesení:  Komise životního prostředí doporučuje radě města zajistit na průhledných výplních přístřešků 
autobusových zastávek v Berouně instalaci ochranných prvků proti nalétávání ptáků podle nejnovějších 
ornitologických poznatků. 
Plnění usnesení: Ochranné prvky proti nalétávání ptáků podle nejnovějších ornitologických poznatků 
budou na průhledných výplních přístřešků autobusových zastávek v Berouně instalovány v průběhu 
dubna 2017 (po umytí zastávek – tj. po 18. 4. 2017). 
 
K bodu 5.5. Alternativní vodní zdroje pro Beroun 
Usnesení:  Komise životního prostředí doporučuje radě města zajistit revizi historických alternativních 
vodních zdrojů pro Beroun.  
Plnění usnesení: Odbor ŽP společně se zástupci VaK Beroun provedl pochůzku a zdokumentování 
současného stavu alternativních vodních zdrojů pro Beroun. Další jednání v této věci proběhne dne 3. 5. 
2017 za účasti RNDr. Chalupové. 
 
Usnesení:  Komise životního prostředí bere na vědomí informaci o plnění usnesení komise. 
Hlasování:  6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 4 – Různé 
 
4.1. Vedoucí odboru ŽP informovala členy komise o programu a o plánovaných akcích ke Dni Země. 

 
4.2. Psí exkrementy. K této problematice sdělila vedoucí odboru ŽP, že počet zpoplatněných psů 
v Berouně v roce 2016 byl 1741. Dále sdělila, že v minulosti byly poplatníkům rozdávány při platbě 
plastové sáčky. Poté, co se ukázalo, že tyto sáčky byly používány i pro jiné potřeby, bylo od dalšího 
rozdávání upuštěno. Vedoucí odboru ŽP naznačila možná řešení dané problematiky. Poté proběhla 
diskuze. Někteří členové komise vnímají, že se situace postupně zlepšuje, jiní (především členové bydlící 
na Velkém sídlišti) tento pocit nemají. Komise ŽP spatřuje řešení této problematiky především ve zvýšení 
kontroly ze strany městské policie v době venčení psů (ráno, navečer) a zvýšení důslednosti sankcí za 
neodklízení psích exkrementů. Komise ŽP se domnívá, že by rovněž pomohlo doplnění „normálních“ (ne 
speciálních) odpadkových košů, provedené na základě konkrétních podnětů občanů, v některých 
lokalitách, kde k venčení psů dochází a odpadkové koše jsou daleko od sebe, nebo úplně chybí. 
 
4.3. Mgr. Holeček poukázal na zvýšenou prašnost z demolice bývalého areálu TIBA a vyjádřil názor, že 
prováděcí firma málo plochy kropí. Vedoucí odboru ŽP informovala členy komise o tom, že ze strany 
odboru ŽP byly prováděny pravidelné neohlášené kontroly, při kterých bylo skrápění povrchu 
kontrolováno. Dále vedoucí sdělila, že se jednalo o jednorázovou demoliční akci, která 22. 3. 2017 
skončila. 
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4.4. Ing. Košlík vyjádřil podiv nad návrhem projekčního řešení splavnění náhonu, ve kterém se navrhuje 
pro vytvoření kynety (prohloubené a trvale zaplavované části koryta) v úseku od mostu na ostrov 
k soutoku s Berounkou nasypat do náhonu 5 000 m3 lomového kamene. Domnívá se, že lepším řešením 
je vytvořit kynetu zahloubením. 
 
 
Členové komise se dohodli, že příští zasedání se uskuteční 12. června 2017 od 15:30 hodin. 
Při zpracovávání zápisu vyšlo najevo, že se komise bude muset sejít dříve a to dne 24. 4. 2017, aby 
projednala materiál: Připravenost údržby zeleně v sezóně 2017. 
Členové komise jsou tímto vyzváni, aby si toto datum poznamenali do svých pracovních diářů. Pozvánka 
s konkrétním programem a s podklady bude zaslána co nejdříve. 
 
Po vyčerpání programu předsedkyně komise ukončila její jednání v 17:45 hodin. 
 
 
 
Zapsal:   Ing. Jan Marek 
 
 
 
 
Ověřil:   Mgr. Emil Šnaidauf  
 
 
 
 
Předsedkyně komise:  RNDr. Irena Jančaříková    

 

 

 


